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Halina Owsianna  

Radna Miasta Poznania 

                                                                     PREZYDENT MIASTA POZNANIA 

                                                                     PAN JACEK JAŚKOWIAK 

 

                          ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Proszę o wyjaśnienie, co się dzieje ze sprzętem siłowni zainstalowanej w parku Czarneckiego. 

Jak donoszą mieszkańcy, co jakiś czas znikają bezpowrotnie pojedyncze sprzęty. Początkowo 

wydawało się, że są zabierane celem naprawy, ale obecnie ta sytuacja wygląda tak, że tzw. siłownia 

znika. 

 



 

 



 

Mieszkańcy są zirytowani, bo zarządca terenu nie odpowiada na ich zapytania, nie naprawia sprzętu, 

ani w zamian nic nowego nie instaluje. Stąd nazwa nadana temu miejscu „znikająca siłownia”. 

Bardzo proszę o interwencję w tej sprawie, bo dla mieszkańców Osiedla Przyjaźni to jedyne miejsce 

sportowych atrakcji w najbliższej okolicy. 

 

 

                                                                                          Z wyrazami szacunku 

                                                                                               Halina Owsianna 


